

ОГЛАВЛЕНИЕ
CONTENTS

Проблемы социально-исторического развития России.....	6
Problems of social and historical development of Russia	
<i>Л.Д. Самарская. Современные тенденции международных экономических отношений и проблемы безопасности.....</i>	<i>6</i>
<i>L.D. Samarskaya. Modern tendencies of international economic relations and security problems</i>	
<i>О.Г. Черезова. Проблемы системы здравоохранения в России...</i>	<i>12</i>
<i>O.G. Cherezova. Problems of the healthcare system in Russia</i>	
<i>И.З. Герштейн. Трансформация национальной идентичности в условиях современного российского этатогенеза.....</i>	<i>17</i>
<i>I.Z. Gershtejn. Transformation of national identity in conditions modern russian ethatogenesis</i>	
Духовно-нравственные проблемы российского общества.....	24
Spiritual and moral problems of the russian society	
<i>О.Н. Новикова. Игровой праксис в культуре постмодерна.....</i>	<i>24</i>
<i>O.N. Novikova. Game praxis in the culture of postmodern</i>	
<i>Е.Л. Яковлева. Мерцающий контур игры через призму новации и традиции.....</i>	<i>31</i>
<i>E.L. Yakovleva. Gunning circuit game through the prism of novation and tradition</i>	
<i>Л.А. Киселева. Методы и способы формирования общекультурных компетенций в процессе изучения социологии.....</i>	<i>39</i>
<i>L.A. Kiseleva. Methods and ways of formation of general cultural competences in the process of studying of sociology</i>	
<i>Л.Л. Боровских. Формирование у бакалавров вуза эстетического восприятия объектов искусства с целью приобщения их к общекультурным ценностям и национальным традициям.....</i>	<i>47</i>

<i>L.L. Borovskih.</i> The formation of aesthetic perception of art objects, with the aim of familiarizing with cultural values and national traditions bachelors of the university	
<i>A.V. Березина.</i> Регионально-этнический тип культуры марийцев Урала.....	51
<i>A.V. Berezina.</i> Culture of the mari of the urals as a regional and ethnic type	
<i>A.Г. Иванов.</i> Практики конструирования и трансляции политических мифов в эпоху символической политики и массовой медиатизации.....	59
<i>A.G. Ivanov.</i> The practice of constructing and broadcasting of political myths in the era of symbolic politics and mass mediatization	
<i>Т. Багирова, С.Н. Каташинских.</i> Специфика дистанционной формы обучения в вузе.....	66
<i>T.B. Bagirova, S.N. Katashinskih.</i> Specificity of teaching students in distance form in university	
<i>Ф.А. Полчаева.</i> Роль институтов гражданского общества в преодолении религиозного экстремизма в Российской Федерации.....	70
<i>F.A. Polchaeva.</i> The role of civil society institutions in overcoming religious extremism in the Russian Federation	
Российская повседневность: история, современность, перспективы развития.....	77
Russian reality: history, modernity, development prospects	
<i>Д.Ю. Пухов.</i> Провинциальная оппозиционная публицистика накануне Первой русской революции: газета «Пермский край» в 1900–1904 гг.....	77
<i>D.YU. Puhov.</i> Provincial oppositional publicism on the eve of the First russian revolution: newspaper «Permsky krai» in 1900–1904 years	
<i>А.В. Чевардин.</i> Деятельность Свердловского и Молотовского областных правлений союза польских патриотов: сходства и различия.....	84

<i>A.V. Chevardin. Activity of Sverdlovsk and Molotov regional boards of the union of polish patriots: similarities and differences</i>	
<i>Н.Г. Фонова. Новые тенденции на рынке туризма в 2018 году...</i>	90
<i>N.G. Fonova. New trends in the tourism market in 2018 year</i>	
<i>А.И. Ганчар. Решение участи ссыльного Римско-католического духовенства в Российской империи (1865–1885 гг.).....</i>	97
<i>A.I. Ganchar. The resolution of the plight of the Exiledroman-catholic clergy in the Russian empire (1865–1885 years)</i>	
<i>Д.А. Белащенко, А.П. Шмелев, И.Ф. Шоджонов. Проблемные аспекты социализации таджиков в принимающем сообществе на примере Российской Федерации.....</i>	106
<i>D.A. Belashchenko, A.P. SHmelev, I.F. SHodzhonov. Problem aspects of tajic socialization in hosting community on example of the Russian Federation</i>	
Проблемы природопользования в России.....	112
Problems of nature management in Russia	
<i>Е.Ю. Литвинец. Правовое обеспечение лесопользования в РФ с точки зрения эффективности современной лесной политики...</i>	112
<i>E.YU. Litvinec. Legal provision of forest use in the Russian Federation from a view of efficiency modern forest politics</i>	
Наши авторы.....	119
Our authors	